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Smatramo da je izjava Gradonačelnika Đilasa pomirujuda i rado prihvatamo predlog da se 
sastanemo i razgovaramo o razvoju ovog dela grada, lučke infrastukture i drugih 
urbanističkih sadržaja.  
 
Razumedemo Grad ako nije u situaciji  ili nema interes da plati vedu cenu od ponuđenih Eur 
40 mil., ali to na žalost, nije bila cena našeg sticanja. 
Akcije Luke Beograd su nas koštale sa dokapitalizacijom Eur 52,790.814 mil. uz Eur 1,2 mil. 
povezanih troškova: brokera, taksi, oglasa, advokata i analitičara. To čini cenu od Eur 54 mil. 
o kojoj javno govorimo.  
 
Ako ved očekujete da se odreknemo projekta koji smo razradili do nivoa da se o njegovoj 
vrednosti spekuliše da vredi Eur 2,5 milijarde- kako misli jedan uticajni medij, ili bar više 
stotina miliona eura- kako misli nadležni ministar srpske Vlade, onda nismo spremni i da se 
odreknemo da nam nadoknadite cenu angažovanog kapitala za proteklih 6 godina.  
 
Luka Beograd nikome nije bila važna toliko godina, pa ni kada je privatizovana, a njeni 
vlasnici postali uz državu i  brojni mali akcionari, njih oko 8.500. Postala je važna tek kada je 
Wordlfin otkupio, a javnosti pokazan sav njen potencijal. Zašto je naš uspeh u promociji 
uspavanog  gradskog resursa izazvao toliko otpora?! Zašto je izostala vaša podrška?! Zašto,  
nikome do danas, niti u Vladi niti u Gradu, ne smetaju npr. porušeni vojni objekti u 
Nemanjinoj ulici koji tako stoje ved 13 godina? Da li bi se interesovanje vlasti prema tom 
zanemarenom, a izvanrednom potencijalu probudilo tek da ga je kupio neko od uspešnih 
srpskih privrednika. Naravno- ne da mu se pomogne  ved da bi se kompromitovao, kako je to 
uobičajeno u našoj aktuelnoj populističkoj praksi. 
 
Razrešenje našeg spora može da bude pred sudom, ali može i kroz dogovor. Postalo je više 
nego jasno, posle 7 godina suđenja i toliko presuda u našu korist, da se spor protiv nas od 
strane Gradskog pravobranilaštva, vodi radi našeg ekonomskog iscrpljivanja.  
 
Na sastanku koji očekujemo predložidemo da razmotrite i druge modele ekonomske saradnje 
u kojima de i grad ostvariti značajne finansijske efekte. Na tim modelima koji se oslanjaju na 
principe javnog i privatnog partnerstva, PPP kako ih stručno nazivaju, upravo Evropa insistira 
zahtevajudi da oni u što kradem roku počnu da se primenjuju i u Srbiji. 

 
 


